
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 359
Ministeren har udtalt, at der ikke er efterspørgsel efter et loft over betalingsfrister i dansk 
erhvervsliv fra andre end SMVdanmark. Hvad er ministerens holdning til, at mere end 
en tredjedel af virksomhederne i en undersøgelse foretaget af SMVdanmark blandt deres 
18.000 medlemmer angiver, at de har kunder, som kræver betalingsfrister på mere end 
30 dage, at dette gælder næsten halvdelen af virksomhederne i B2B-sektoren, og at 
disse virksomheder melder, at det er et betydeligt problem, som påvirker deres likviditet 
negativt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lisbeth.bech-nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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